
Prvenstvo Murgel v tenisu
Tenis je postal v zadnjih letih najbolj priljublje-

na oblika rekreacije v KS Murgle. Za to je s svojo
aktivnostjo poskrbel teniški klub, ki je trenutno
najbolj delaven aktiv v krajevni skupnosti. Potem
ko je pred tremi leti na pobudo sveta KS in
s pomočjo delovnih organizacij klub zgradil prva
igrišča, je zanimanje za tenis v Murglah izredno
naraslo. Prizadevni gradbeni odbor je našel novo
lokacijo in v zelo kratkem času izpeljal gradnjo še
štirih igrišč, ki so bila odprta v začetku junija letos
ob praznikn krajevne skupnosti. Otvoritev je bila
ena največjih prireditev v Murglah doslej, žal pa
)O je delno pokvarilo slabo vreme.

Od tedaj je vodstvo kluba pripravilo kar lepo
število tečajev za člane in krajane ter več turnir-
jev. Zadnji mednjimi (15. do 17. septembra) je bil
prvenslvo KS Murgle v štirih kategorijah, na kate-
rem je sodelovalo skoraj sto krajanov. Po posa-
meznih kategomah so zmagali Matej Juh, Gašper
VVallas, Milan Strukelj in Maruša Glavan. Zak-
Ijučni boji so pokazali, da iz množičnosti raste tudi
kvaliteta. Zmagovalci so prejeli lične prehodne

pokale (nekateri že drugič) in priznanja, tisti takoj
za njimi pa klubske majice. Nekaj najboljših igral-
cev bo klub poslal na občinsko prvenstvo.

In kakšni so načrti kluba v prihodnosti? Pri
starejših igriščih že stoji ličen montažni objekt,
v katerem bo poleg klubske sobe, shrambe in
sanitarij tudi manjši bife. Dokončanje objekta je
sedaj prva naloga. Ob novih igriščih je zrasla
stena za vadbo, ki je hkrati že ena od sten manjše-
ga objekta. Le-ta ima tudi že streho, nadaljnja
gradnja pa bo verjetno morala še malo počakati.

Klub si prizadeva razširiti tudi možnosti za zim-
sko rekracijsko vadbo, saj so v šolski telovadnici
doslej našle prostor le članice, pa še okoli plačeva-
nja najemnine je bilo precej težav. Prišla je tudi
pobuda za navezavo stikov s podobnim klubom
v Avstriji, ki bp verjetno kmalu obrodila konkret-
ne sadove. S klubom sodeluje profesionalni tre-
ner, ki je med najmlajšimi člani nabral nekaj
perspektivnih igralcev in pričel z njimi intenzivnc
vadbo.

In še za konec: Vodstvo kluba se trudi - zopet
v sodelovanju s svetom krajevne skupnosti - da
bi na zanemarjenem in neurejenem zemljišču ob
prvih igriščih zgradil še kakšno teniško igrišče.
Pritisk na članstvo v klubu vsekakor opravičufe
takšno usraeritev.

KR


